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Abstract (en)
Thatch-like roof covering element, comprising a multiplicity of plastic stems (1) arranged approximately parallel next to one another and optionally
above one another, in which the stems (1) in their upper end region are flattened and adjoined to one another by thermal welding, the joining of
a multiplicity of the stems (1) arranged next to one another by thermal welding taking place in the region of their, after laying, inner ends while
flattening and deforming these ends, and the ends forming as a whole a plate (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Reetentsprechendes Dacheindeckungselement, aus einer Vielzahl von etwa parallel neben- und ggf. übereinander angeordneten Kunststoffhalmen
(1), bei dem die Halme (1) in ihrem oberen Endbereich abgeflacht und miteinander durch thermische Verschweißung verbunden sind, wobei die
Verbindung einer Vielzahl der nebeneinander angeordneten Halme (1) durch thermische Verschweißung im Bereich ihrer nach dem Verlegen
inneren Enden unter Abflachung und Verformung dieser Enden erfolgt ist und die Enden in ihrer Gesamtheit eine Platte (2) bilden.
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